
Vrijdag 18 februari 2022

                                  Geacht college,

Betreft: vragen omtrent extra ontsluiting Industrieterrein Heeten

Tijdens gesprekken met verschillende bewoners uit Heeten komt vaak de verkeersdruk op de 
Dorpsstraat ter sprake. Men ervaart deze weg als zeer druk met veel vracht- en 
landbouwverkeer. Met name verkeer vanuit de richting Deventer met de bestemming 
industrieterrein moet door het dorp, via de Holterweg, naar plaats van bestemming. 

Deze situatie kan verbeterd worden door aan de zuidzijde van Heeten, op de Spanjaardsdijk, 
een nieuwe afslag te creëren richting het industrieterrein. Temeer gezien de toekomstige 
uitbreiding van het industrieterrein. 

Vraag 1:        Is het college bekend met het feit dat de Dorpsstraat in Heeten als zeer druk 
wordt ervaren en dat (vracht)verkeer met bestemming industrieterrein door het dorp moet 
rijden?                                                   

Vraag 2:         Is het college bereid te onderzoeken in hoeverre een eventuele nieuwe 
ontsluiting richting het uit te breiden industrieterrein mogelijk is?

Vraag 3:       Is het college bereid te onderzoeken of een rondweg om het industrieterrein 
mogelijk is?   Met als doel directe aansluiting te creëren op de Holterweg en de reeds    
bestaande rondweg.   

Graag zie ik uw antwoord tegemoet. 

Met vriendelijke groet,

       Tom Tijs
       Fractie - CDA



 


